
5th Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

5^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

BILL

PROJET DE LOI

AN ACT TO AMEND THE
CHANGE OF NAME ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LE CHANGEMENT DE NOM

9
FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK
APR 22 1987

HON. NANCY CLARK TEED

L'HON. NANCY CLARK TEED

EXPLANATORY NOTE

This amendment is necessary to make the wording of subsection 2.1(2) of the Act consistent with the wording of subsection 2.1(1).

NOTE EXPLICATIVE

La présente modification est nécessaire pour harmoniser la rédaction du paragraphe 2.1(2) de la Loi avec la rédaction du paragraphe 2.1(1).

PROJET DE LOI
LE MINISTRE DE LA JUSTICE
LE 15 MARS 1987

PROJET DE LOI

PROJET DE LOI

BILL

**An Act to Amend The
Change of Name Act**

**Loi modifiant la
Loi sur le changement de nom**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *Subsection 2.1(2) of the Change of Name Act, chapter C-2 of the Revised Statutes, 1973, is repealed and the following is substituted:*

1 *Le paragraphe 2.1(2) de la Loi sur le changement de nom, chapitre C-2 des Lois révisées de 1973, est abrogé et remplacé par ce qui suit:*

2.1(2) Where a person assumes a combination surname under paragraph (1)(c), the surname shall not be composed of more than two family names and the family names shall be joined by a hyphen and arranged in the order indicated on the marriage registration form.

2.1(2) Lorsqu'une personne utilise un nom patronymique formé en vertu de l'alinéa (1)c), le nom patronymique ne peut être formé de plus de deux noms de famille et les noms de famille doivent être joints par un trait d'union et dans l'ordre indiqué à la formule d'enregistrement de mariage.

5th Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

5^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

BILL

PROJET DE LOI

**AN ACT TO AMEND THE
CHANGE OF NAME ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LE CHANGEMENT DE NOM**

Read first time

Première lecture

Read second time

Deuxième lecture

Committee

Comité

Read third time

Troisième lecture

HON. NANCY CLARK TEED

L'HON. NANCY CLARK TEED